
ČLENSKÁ SCHŮZE ZO OS FN PLZEŇ 

Rok se s rokem sešel a opět je tu čas, ve kterém je pořádána 

každoroční členská schůze ZO OS FN PLZEŇ. Nejinak tomu je             

i v letošním roce, a tak se v pondělí 6. 11. 2023 ve středisku 

TOTEM Bolevec sešli přihlášení členové naší ZO, aby splnili  

jednu z podmínek Stanov naší organizace. Pozvanými hosty byli 

místopředsedkyně OSZSP ČR Mgr. Jana Hnyková, vedoucí 

právního a sociálního odboru OSZSP ČR Ing. Ivana Břeňková, 

místopředseda Odborového svazu zdravotnictví a sociální péče 

České republiky pan Mgr. Lubomír Francl a ředitel FN                 

MUDr. Václav Šimánek, Ph.D. a zástupkyně účetní firmy Němec 

SWN paní Ing. Alena Němcová Po prezenci účastníků, kdy každý                 

ze zúčastněných dostal dárek ve formě hezkého hrnečku, mohla 

předsedkyně naší ZO zahájit schůzi. Po uvítání přítomných 

proběhly první nutné formality a pak již dostal slovo první host. 

Tím byla vedoucí právního a sociálního odboru OSZSP ČR               

Ing. Ivana Břeňková, která omluvila své pražské kolegy, kterým 

onemocnění znemožnilo účast. Nejprve předala pozdravení                   

od nemocných kolegů a poté již následovalo předání dostupných  

informací z uskutečněných  jednání OSZSP ČR (vyjednávání                 

o posunu tabulek platů – neúspěšné, konsolidační balíček – FKSP 

– kolektivní vyjednávání, přesčasová práce, navýšení platů  – 

Úhradová vyhláška). Když to již vypadalo, že nás pan ředitel 

„nechal na holičkách“ objevil se v sále. Vysvětlení pozdního 

příchodu bylo zcela prozaické, plzeňský provoz se ukázal v celé 

své kráse. Nastal tedy čas, aby se k slovu dostal pan ředitel. 

Nejprve se přivítal s přítomnými a poblahopřál k významnému 

životnímu jubileu naší předsedkyni paní Martině Suché. Poté 

poděkoval přítomným zaměstnancům za jejich práci, seznámil je 

s informacemi týkajícími se FN. Zdůraznil její výborné finanční 

zdraví, promluvil o Kolektivním vyjednávání a předal novinky 

z FN. Největší radost však udělal přítomným příslibem 

prosincových odměn. Poté čelil řadě dotazů účastníků, které                               

tu více, tu méně uspokojili tázající. Jako poslední pozdravila 

přítomné zástupkyně účetní firmy Němec SWN paní Ing. Alena 

Němcová. Následujícím bodem členské schůze bylo zvolení 

mandátové a návrhové komise. Do mandátové komise byly 



navrženy a zvoleny paní Bc. Ludmila Boková, Bc. Kateřina 

Moravcová a paní Jarmila Vladařová. Návrhová komise byla 

zvolena ve složení paní Jitka Herinková, paní Jitka 

Janouškovcová a Bc. Jitka Urbánková. Paní Suchá vyzvala 

mandátovou komisi, aby spočítala hlasy a přednesla zprávu. 

Členka mandátové komise konstatovala, že členská schůze není 

usnášeníschopná. Dle stanov ZO OS FN PLZEŇ následovala 

pětiminutová pauza s občerstvením a byla zahájena náhradní 

členská schůze s nezměněným programem. Paní předsedkyně 

nechala znovu schválit program i obě komise. To již 

usnášeníschopná schůze mohla pokračovat dále dle programu. 

Jako první dostala slovo zástupkyně účetní firmy Němec SWN 

paní Ing. Alena Němcová, která přednesla Zprávu o výsledku 

hospodaření a stavu majetku k 31.12.2022. Následovalo hlasování 

o schválení Roční účetní závěrky za rok 2022, která byla 

jednomyslně schválena. Dalším bodem bylo schválení Návrhu na 

rozdělení zisku za rok 2022, opět přednesené zástupkyní účetní 

firmy Němec SWN paní Ing. Alenou Němcovou. I zde bylo 

hlasování jednomyslné. Dalším bodem programu byla  Zpráva             

o činnosti ZO OS FN PLZEŇ, kterou přednesla předsedkyně paní 

Martina Suchá. Informovala přítomné o práci výboru. Seznámila 

přítomné s činnostmi jednotlivých členů výboru, kdy p, Alexy 

pomáhal při Mikulášské nadílce, účastnil se Kolektivní 

vyjednávání a absolvoval schůzky s úsekovými důvěrníky.                    

Bc. Havlová (dříve Sýkorová) se účastnila na Stravovací komisi, 

schůzky s úsekovými důvěrníky, konference v Bratislavě                    

a na jednání sekce NELZP. P. Janouškovcová uspořádala 

Mikulášskou nadílku, zpracovává Zpravodaj, spravuje webové 

stránky a píše články pro tento web, vypracovává příspěvky                

pro Bulletin vydávaný OSZSP ČR, uspořádala kurz Kokedama, 

zorganizovala výlet pro bývalé zaměstnance FN, uskutečnila výlet 

do SAFARI Dvůr Králové nad Labem, zrealizovala setkání 

bývalých zaměstnanců FN a zařídila dárky pro bývalé 

zaměstnance - důchodce ZO a pro účastníky členské schůze.                

Bc. Moravcová se účastnila on-line přednášky – čerpání z FKSP, 

pomáhala při Mikulášské nadílce, vypracovala článek Bulletin              

a naše webové stránky, zúčastnila se Kolektivní ho vyjednávání, 

absolvuje schůzky s úsekovými důvěrníky a absolvovala Aktiv 



odborových svazů. P. Suchá zprostředkovává veškerou 

komunikace mezi zaměstnavatelem a naší ZO, provádí všechnu 

nutnou administrativu, vyřizování finančních záležitostí ZO, 

zúčastnila se Sjezdu odborového svazu, pomáhala při Mikulášské 

nadílce, vypracovala článek pro Bulletin a náš web, účastní se 

Kolektivního vyjednávání, navštívila schůzi Klubu turistů při FN, 

pravidelně se účastní schůzek s ředitelem FN a pomáhala                     

při výletu pro bývalé zaměstnance FN. Mgr. Redl spravuje FB 

stránky naší ZO. P. Závadová spolupracuje při vyřizování 

finančních záležitostí, pomáhala při Mikulášské nadílce, pořádá 

adventní výlet do Polska, vypracovala článek pro Bulletin a naše 

webové stránky, účastní se Kolektivního vyjednávání, Rekreační 

komise, schůzek s ředitelem FN i schůzek s úsekovými důvěrníky 

a uskutečnila víkend v Dětenicích, Poté paní Suchá předala slovo 

člence Dozorčí rady paní Haně Davídkové, které přednesla 

Zprávu dozorčí rady. Všichni jistě rádi vyslechli, že provedené 

kontroly v roce 2023 nevykazovaly žádné neshody. Dalším bodem 

programu bylo schválení Rozpočtu na rok 2023. Přednesla jej 

zástupkyně účetní firmy Němec SWN paní Ing. Alena Němcová               

a byl jednohlasně schválen. Poté již předsedkyně Martina Suchá 

otevřela diskuzi. V diskuzi padly také dva návrhy týkající se 

Zásad čerpání z rozpočtu ZO OS FN PLZEŇ pro rok 2024. 

Prvním byl návrh na začlenění příspěvku na dětské tábory                    

do Zásad čerpání z rozpočtu ZO OS FN PLZEŇ pro rok 2024, 

druhým návrh na začlenění příspěvku na veškeré rekreace                   

do Zásad čerpání z rozpočtu ZO OS FN PLZEŇ pro rok 2024. 

Oba návrhy byly vzneseny vzhledem k vývoji kolem čerpání 

z FKSP. Reakce výboru a zástupkyně účetní firmy Němec SWN 

Ing. Aleny Němcové byla - doporučeno vyčkat na vývoj situace 

okolo možnosti čerpání z FKSP a poté ev. provézt kalkulaci                 

pro další postup. Pro případ změn v Zásadách čerpání rozpočtu 

ZO OS FN PLZEŇ pro rok 2024 bylo dále navrženo počátkem 

roku 2024 svolání mimořádné členské schůze k odsouhlasení změn 

v Zásadách čerpání z rozpočtu pro rok 2024 a odsouhlasení změn 

v Rozpočtu pro rok 2024. Tento návrh byl přítomnými přijat.                

Po diskuzi přišel na řadu poslední bod, kterým by byl naplněn 

program členské schůze, a to přednesení a schválení usnesení 

členské schůze. Usnesení přečetla členka návrhové komise Jitka 



Janouškovcová. Posledním hlasováním členské schůze bylo 

usnesení jednomyslně schváleno. Závěrečným slovem                               

se předsedkyně paní Martina Suchá rozloučila s přítomnými                    

a popřála jim hezký zbytek dne. Poté již následovala volná zábava, 

v rámci které přítomní účastníci pochvalovali chutnost 

občerstvení, zvláště pak výborných koláčků. Nutno podotknout,                                             

že mnozí členové výboru věnují neuvěřitelné množství svých sil, 

prostředků a v neposlední řadě svého času k realizaci akcí naší 

ZO. Je férové, aby o tom členská základna věděla, a je třeba                     

to občas připomenout. Nejinak tomu bylo i při této členské schůzi, 

kterou zajišťovala Bc. Moravcová. Ta nejen že poptávala                          

a zajistila cenově velmi výhodné prostory, ale zajišťovala                          

i občerstvení. Právě ony vychvalované koláčky objednala, jela je 

osobně, ve svém volném čase, vyzvednout a dovezla je vlastní 

vozem na místo konání. Pro pořádek a zodpovězení dotazů 

mnohých účastníků schůze je třeba ještě dodat, že sladká tečka 

v podobě skvělých koláčků byla dovezena z  Kralovic. Tímto                     

Bc. Moravcové moc děkuji.  

 

Jitka Janouškovcová  
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